



Fotbollssektionsmöte 2017-05-16

Möte: nr 3 2017

Datum: 2017-03-27

Tid: kl. 18.00-20.30

Deltagare: Patrik Ek (PE), Fredrik Larsson (FL), Ulrik Gustafsson (UG), Jörgen Kihlström (JK), Maria Berius (MB), Jenny Persson (JP), Sören Andermård (SA), Katarina Hallberg (KH), Jonas Miles (JM),

Frånvarande: Nicklas Norén (NN), Niklas Claesson (NC), Kicki Berntsson (KB), Johanna Svensson (JS), Marika Magnusson (MM), Richard Hallberg (RH), Conny Allansson (CA), Torbjörn Magnusson (TM),

Dagordning

- 1) **Mötet öppnades**
PE öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
- 2) **Föregående protokoll**
Mötesprotokoll nr. 2 2017 godkändes.
- 3) **Dagordning**
Godkändes.
- 4) **Protokollförare**
PE valdes till protokollförare.
- 5) **Justering av protokoll nr. 3**
UG utsågs till att justera dagens protokoll.

6) Kareby Hed

PE berättar om sitt möte med Kungälv's Kommun avseende nya taxor 2017 och vad vi fortfarande saknar nere på konstgräsplanen, exempelvis 7-7 målen. Positivt att vi inte behöver betala någon hyra för omklädningsrummen nere i Kareby Skola. Mot bakgrund av detta så berättar FL att 7-7 målen finns nere på Skarpe Nord, leverans inom tre veckor till Kareby Hed

Sektionen bestämmer att vi ska se till att det kommer ner skåp till "minimålen" direkt i anslutning till konstgräsplanen så att vi inte behöver släpa dessa fram och tillbaka från bollboden. FL får till uppgift att be Manuel att fixa detta.

Det beslutades att snarast möjligt sälja gräsklipparen som står nere i bollboden, bedömt försäljningspris utifrån skicket på gräsklipparen är mellan 10.000-15.000kr.

Sektionen vill att alla tar sitt ansvar och sprider information om att vi inte ska bevara värdesaker i omklädningsrummen i Kareby Skola. Säkerheten mellan omklädningsrummens dörrar lämnar övrigt att önska, då det inte går att låsa alla dörrar in till omklädningsrummet. Vidare bestämmer sektionen att tränare/lagledare alltid ska låsa bollboden, lämna den inte öppen under träning.

7) Ekonomi & Budget

PE berättar att alla medlems- och sektionsavgifter är fakturerade förutom några få frågetecken samt att P10 ännu inte är fakturerade. PE visar en lista över vilka som inte är fakturerade och får ok från samtliga lag att aktuella spelare på listan ska faktureras. PE berättar att det har varit bra/snabb betalningsförmåga ibland de som redan har fakturerats.

Resultatet ser bra ut för fotbollssektionen jämfört mot budgeterat, detta trots kraftigt tapp av budgeterade intäkter. Detta har dock kompenseras av lägre kostnader, framför allt beroende på att vi inte kommer att få betala någon hyra avseende omklädningsrummen nere på Kareby Skola, överenskommet med Kungälv Kommun (Håkan och Kjell). JK berättar att utbildningsbidrag ska betalas ut till alla lag utan P04 och P07/08 som ej uppfyller utbildningskraven. PE ska se till att P03 ska faktureras sponsortryck enligt senaste fakturan.

8) Material/Inköp

Sektionen beslutar att JK ska köpa in nya västar 2 x 15 (stora, senior). 4 x 10st (miniorvästar 5-7år) i olika praktiska färger. Vidare ska JK även köpa in extra visselpipor, 2st domarklockor, en stor domartröja, nipplar och olja till bollpumpen. Slutligen ska ytterligare 10st matchställ till P03 beställas.

MB berättar att hon har hört att istället för att pumpa luft i fotbollarna med hjälp av en kompressor så kan man istället göra det med kolsyra. Sektionen utreder detta vidare.

9) Anläggning/Tränings-/matchtider

Inför dagens möte har samtliga lag fått till uppgift att meddela vilka veckor man kommer att ha uppehåll under sommaren 2017. Följande uppehåll per lag rapporterades:

P02,P03	vecka 29-31
F02/03, P04	vecka 26-31
P05, P07/08	vecka 27-31
P09	vecka 26-32
P10	vecka 26-32

UG berättar att man kan årligen kan göra matchdagsändringar utan att avgift men den måste göras innan 1 maj varje år

Sektionen måste sätta sig in i hur dispensansökningar, licenser och utbildningsbidrag fungerar.

10) Kommunikation – Web/laget.se

FL tar upp frågan om att vi måste göra något med Kareby IS huvudsidan på Laget.se. Fotbollen drunknar i allt kring bandyn. Närvarande håller med men vi måste då få någon som håller i detta från sektionen och kontinuerligt uppdaterar med nyheter. Inga beslut tas utan frågan behandlas vid ett senare tillfälle.

JM informerar om Kareby IS nya mailadresser.

11) Sponsring och marknadsföring

Vi väntar fortfarande på besked från Kungälv's Kommun avseende möjliga reklamplatser på "Vallen". Innan kommunen kan besluta i frågan måste vi komplettera ansökan med hur vi har tänkt oss att skyltarna ska placeras på/mot "Vallen". Med anledning av detta så har FL har satt upp ett förslag på skylt nere på "Vallen". PE ska ta foto på detta och komplettera inlämnad ansökan. FL bedömer att kostnaden för den lösning som är nu är föreslagen på "Vallen" är 10.000kr + moms (för hela "Vallen") utöver denna engångskostnad tillkommer arrendeavgift från kommunen. Skyltarna betalas sedan av sponsorerna själva + en årlig marknadsföringskostnad som ännu inte är bestämd.

12) Arrangemang, lotterier och övriga intäkter

PE berättar att Fotbollens dag är sedan lång tid tillbaka bestämd till söndagen den 11 juni 2017. Sektionen ansvarar för denna dag. PE läser igen upp spelschemat för fotbollens dag, vilken bestäms till följande:

10.00 - 11.30	P04
11.45 - 12.30	P07/08
11.45 - 13.10	P05
12:30 - 13:30	<i>IFK Göteborg (allsvenska spelare på besök se nedan, utgår)</i>
13.30 - 15.00	P05 och PF09
15.15 - 16.45	F02
17.00 - 18:30	P03

Sektionen har beslutat att ansvariga för "fiket" är P03 och att fiket ska vara öppet från 10.00-19.00. Ansvariga för grillen är P05 grillen ska endast vara öppen mellan 11.00-14.00 och att under övrig tid samt under grillen ska vi erbjuda korv med bröd (via "fiket"). Sektionen bestämmer att i år prova att inte ha några parkeringsvakter eftersom de senaste årens arrangemang i stort sett har klarat sig utan parkeringsvakter. Sektionen beslutar att anordna ett lotteri och att PE fixar lotter och vinster. P04 är ansvarig för att bemanna lotteriet mellan 10.00-15.00.

Varje lag ska bidra med 500g Kaffe + två bakverk.

PE berättar att det är minst sagt lite turbulent i Blåvitt och att spelarna dessutom har semester aktuell dag p g a speluppehåll i Allsvenskan. PE har fått besked om att det kan bli svårt att få flera spelare just den dagen p g a nämnda omständigheter. Sektionen bestämmer att vi istället bjuder in Blåvitt till höstens första teknikdag om nu inte det blir så att vi garanterat får möjlighet att få minst fem stycken spelare på besök. PE avvaktar veckan ut och sedan meddelar att vi istället tar allt i höst.

Sektionen beslutar inga andra aktiviteter än ovan nämnda.

13) Utbildning & utveckling

JK berättar att han och KH ska gå på utbildning (tillslagsteknik).

Nästa teknikdag är 2017-06-02. Höstens första teknikdag bestäms till fredag den 18/8 17.00-19.00 och mellan 17.00-18.00 (Blåvitt på besök istället för på Fotbollens dag). Höstens sista teknikdag bestäms till fredagen den 29/9.

FL berättar om en bra kostföreläsning och att det skulle kunna vara något för Kareby IS. FL kollar med SISU om den kan bli gratis. Sektionens förslag är att vi lägger den i samband med en teknikdag.

14) Serier/cuper/domare

Sektionen behandlade endast domararvode under denna punkt. I ett poolspel är det ok med två domare. Det är ok att även vara två domare i andra matchspel men efter att våra domare har dömt två-tre matcher tillsammans så måste man sedan börja döma själv. Ansvariga för att se till att detta följs är domarens tränare/lagledare. PE får till uppgift att komplettera informationen i bollboden avseende domarvoden med domararvode för 11-11.

15) Samarbete med andra föreningar

PE berättar att UE och PE har haft möte och sista justeringar snart klara. Skickar ut till JP och KH, FL för synpunkter efter att UE har läst igenom allt en gång till. Efter synpunkter skickas ett slutligt förslag till Petter (Kode IF).

16) Laget runt

PF09: Sören tar upp frågan avseende hur vi ska göra med våra få tjejer som finns i respektive lag. Inget beslut men frågan är lyft.

P10: PE berättar att laget består av ca.28st barn men allt hänger på två personer. Ingen förälder vill exempelvis ta hand om laget.se eller kassör. PE har varit i kontakt med framför allt Peter och erbjudit att han ska komma ner till en träning och prata med föräldrarna, ingen återkoppling.

Knattefotboll: PE berättar att det är samma status med årets knattefotboll som det var med P10 förra året, det är omkring 16-20st killar och tjejer på varje träning men ingen förälder som vill ta på sig tränarroll eller laget.se.

Sektionen pratar mycket kring hur vi ska få föräldrar mer engagerade så att vi tappar åldersgrupper på grund av att det inte finns några som vill vara tränare eller hjälpa till med administrationen kring ett lag. Inget beslut tas i frågan men frågan är igen lyft, något måste göras.

17) Övriga frågor

Vid registrering i FOGIS av våra spelare så har fortfarande inte alla lag inhämtat spelarnas föräldrars godkännande (det gäller från 12 år). PE vill först ha alla underskrivna och godkända blanketter för att sedan lämna över och arkivera dessa på Kansliet.

18) Nästa möte

Budget- och visionsmöte tisdag den 27 juni 2017, 18:00-20:00.

Nästa ordinarie sektionsmöte är 29 augusti 2017, 18:00-20:30.

19) Avslut

Kareby 2017-05-16

Protokollet justeras

Patrik Ek

Fredrik Larsson